
EL REBOSTET Una revista de
Compromís per Oliva

L'alcaldessa Yolanda
Balaguer i la regidora de
benestar social, Yolanda
Navarro, visitaven la
setmana passada la nova
Ludoteca  "OLiVia", un nou
servei de Ludoteca públic i
gratuït finançat per
l'Ajuntament que funciona
les vesprades entre
setmana, dissabtes i  festius
i del que ja es beneficien
més de 80 famílies.

Una aposta per la conciliació
familiar, que s'emmarca dins
del Pla Corresponsables del
Ministeri d'Igualtat i que ja
es treballa per ampliar a
períodes vacacionals. 

#lespersonesprimer

Més ajudes per rehabilitar i
reviure el Centre Històric

Renovem la seu electrònica i els sistemes
informàtics de l’Ajuntament

64 famílies s'estan podent beneficiar de les
ajudes convocades la legislatura anterior per  
rehabilitar cases al casc antic d'Oliva, cobrint
fins a un 70% del seu cost i de les quals ja
s'han tramitat més de la meitat.

Gràcies al programa ARRUR de la Conselleria,
ara s'han pogut ampliar aquestes ajudes
directes amb 650.000 € més. 

En el marc d'aquest programa, que està sent
clau per a la revitalització del casc antic, se li
sumen altres subvencions ja executades
com els 624.034 € recentment destinats a la
regeneració de l’entorn de l’Escoleta El
Caragol  o la remodelació del Carrer Sant
Vicent.

La nova seu electrònica d’Oliva ja té un catàleg de
tràmits molt més extens i un funcionament més
intuïtiu per facilitar els procediments als ciutadans.

A més, s’han modernitzat els  sistemes informàtics
interns de l’Ajuntament, cosa que està agilitzant molt
la feina dels treballadors i els temps de resposta.

Dos grans passes més en la modernització que es
sumen a la renovació completa de la pàgina web de
l’ajuntament i al llançament de l’aplicació per a mòbils.

En definitiva, tota una planificació a molts anys vista
dirigida des del departament de modernització i el seu
regidor delegat, Josep Escrivà, i que compta amb la
implicació de tots els departaments del consistori.

OLiViA, una
aposta per la
conciliació

Abril 2022

En redacció els plans de futur de la zona
dels Rajolars gràcies a l’EUROPAN

L'EUROPAN és un concurs d'arquitectes a escala
europea que es va celebrar el 2019. Entre els
projectes d'arreu d'Europa que els concursants
podien presentar, estava la regeneració de la zona
dels Rajolars d'Oliva, degradada després de la
caiguda de la indústria. Finalment, els Rajolars va ser
l'opció que més propostes va rebre, les quals es
troben exposades  aquestes setmanes al Polivalent.

Els guanyadors contemplen en el seu projecte
tornar-li a donar un ús econòmic a la zona, però
també d'espais socials i d'habitatge i recentment
han sigut contractats per l'Ajuntament per redactar
el projecte detallat de rehabilitació per fases.

Yolanda Balaguer, Alcaldessa d’Oliva i Ioana Sintimbrean, regidora
d’urbanisme, presentant la nova convocatòria dels ARRURS.

Millorant la
connexió amb
la Font i Piles
El 2019 l’Ajuntament d’Oliva
cedia a la Diputació els
terrenys de la carretera de
La Font-Oliva per tal que
s’encarregara de la seua
ampliació.

Fa poc va acabar la primera
fase de les obres al tram més
perillós i en els pròxims anys
està planificat executar la
resta.

Per altra banda, ja s’ha
aprovat el projecte de
millora de la carretera entre
Oliva i Piles pel poble, en
marxa des del 2018, i es
preveu que en poc mesos
puguen començar les obres.



La nova recollida del fem
d'Oliva inclourà el reciclatge
en les zones amb porta-a-
porta, a les que s'afegiran
més zones de les ja
existents.

Un sistema que fa anys que
funciona a molts països
europeus i que ja s'està
implantant en molts
municipis com Pedreguer,
que el  regidor d'Obres i
serveis Miquel Doménech va
visitar recentment per
conéixer la seua
experiència. 

Fa temps que treballem en
un nou contracte per als
pròxims 10 anys que integre
la recollida del fem i neteja
de carrers amb les
tecnologies i sistemes més
eficients i sostenibles com
aquesta.

Per fer realitat aquest nou
contracte, que suposarà un
revulsiu en el manteniment
de la nostra ciutat, sols resta  
pendent aprovar la reserva
de fons econòmics destinats
al contracte en el qual ja
treballa la Regidoria
d'Hisenda.

d'actualitzar el projecte és un símptoma de què la
Conselleria està allargant massa una licitació aprovada
des del 2018.

A més, encara que es complisquen els terminis que s’han
donat (2023), correm el perill de quedar-nos sense cap
servei d'autobusos en setembre de 2022, quan caduca el
contracte vigent, que ja va ser aprovat d'emergència.

Per açò, continuem exigint que es treballe des de ja en:

Joves del País Valencià-Compromís (Joves PV)
és una organització política assembleària,
formada pel jovent valencianista, feminista,
ecologista i antifeixista que s'organitza i
treballa pel seu dret a participar en la presa de
decisions. 

El jovent d’Oliva, hem crescut al poble i volem
construir ací el nostre futur, però en rares
ocasions ens han preguntat què pensem o què
volem, i a Joves PV tenim l'altaveu per fer-ho.
El mes de febrer començàrem una nova etapa a
Joves PV amb l’elecció d'Isa Llobell com a
secretaria nacional al congrés celebrat a
Ontinyent i on Joves PV-Oliva estiguérem
presents. Ara, necessitem més veus com la
teua, que estimen el poble i la terra. Els joves
som els hereus de les decisions que es
prenguen hui. Ets jove i tens molt a dir!

SUMA’T A JOVES PV-OLIVA

Després de la reunió de l'alcaldessa
Yolanda Balaguer amb la directora
general de Transport, la Conselleria
ha publicat l'actualització del
contracte del servei d'autobusos del
Sud de la Safor.

En Compromís per Oliva celebrem la
notícia,   però creiem que la necessitat 

Joves PV d'Oliva participa a Ontinyent al
congrés de Joves del País Valencià 

Conselleria confirma un nou
servei d’autobusos per al 2023

Fer d'Oliva una ciutat millor també
està a les teues mans!

Més neteja,
reciclatge i
més “porta a
porta”

Ampliar des de ja les freqüències del servei
d'autobús. Un servei tan bàsic no pot esperar
al 2023.

Que el contracte que acaba al setembre
d'enguany es renove per no deixar a Oliva
sense servei d'autobusos.

Màxima celeritat en la contractació definitiva
que porta aprovada des del 2018.

Ioana Sintimbrean, regidora a Oliva i membre de
JovesPV al congrés de febrer

Si vols participar en el nostre dia a dia, col·laborar
esporàdicament, formar part del nostre grup de Joves PV o
simplement estar informat: tenim un lloc per a tu. 

Contacta amb nosaltres!
Clica per a més

informació

https://comprom.is/t4C8nC1
https://comprom.is/t4C8nC1

